To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 06-11-2023 01:35:14 PM Subject: Amendments to the organizational structure	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 06-11-2023 01:35:14 PM الموضوع: تعديلات على الهيكل التنظيمي
Kindly note that the job title of General Manager has been modified to become CEO, with the same responsibilities and tasks assigned to him. Kindly note that the job title of Assistant Director General for Finance and Administrative Affairs has been modified to become CFO, with the same responsibilities and tasks assigned to him.	يرجى العلم انه تم تعديل المسمى الوظيفي الخاص بالمدير العام ليصبح الرئيس التنفيذي وذلك بنفس المسؤوليات والمهام الموكلة اليه. يرجى العلم انه تم تعديل المسمى الوظيفي الخاص بمساعد المدير العام للشؤون المالية والادارية ليصبح رئيس الشؤون المالية وذلك بنفس المسؤوليات والمهام الموكلة اليه.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Jarrar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Jarrar